

SABLE

INDUSTRIES INC.

Manufacturing Information

Your new turbine has been manufactured to exacting specifications to meet and exceed the International Handpiece Standards ISO 14457.

Indication for use

This product is part of a dental HP used by a dental professional for the purpose of preparation of dental cavities for restoration.

Warranty Install Information

Sable brand turbines are warranted for a period of 12 months (12 months on bearings) from the date of install, the warranty covers gripping force, rotor eccentricity, balance and bearing performance.

Important: We are able to offer this warranty on our bearings partially due to new autoclavable grease installed at the factory.

To ensure distribution of the autoclavable grease within the bearing and to ensure extended bearing life; after install, operate the hand-piece at ½ normal running pressure for 1 minute, then at full pressure for 1 minute.

Care and Maintenance:

The Turbine does not come sterilized from the manufacturer. It is also recommended that the Turbine be sterilized after each use.

FDA/Health Canada autoclaving or sterilization packaging is recommended to preserve item in sterile condition.

1. Wipe the exterior of the turbine clean using a cloth moistened with disinfectant or ethanol with a concentration of 60-90% (ie. Isopropyl)
2. Lubricate
3. Minimum cycle time = 132°C for 4 minutes. Drying time of a minimum 20 minutes

**(The exception to the entire above rule is
“all turbines with lube free Bearings Do not require lubrication”)**

100 Campbell Avenue, Suite #5, Kitchener, Ontario N2H 4X8, Canada

Phone: 519-579-9323 or Toll Free 1-800-368-8106

www.sableindustriesinc.com

PPIS1001 REV-H

SABLE

INDUSTRIES INC.

Renseignements sur la fabrication

Votre nouvelle turbine a été fabriquée selon des spécifications précises pour satisfaire et dépasser les normes internationales sur les pièces à main, ISO 14457.

Indication

Ce produit fait partie d'une pièce à main utilisée par un professionnel de soins dentaires pour la préparation des caries dentaires à la restauration.

Informations sur l'installation sous garantie

Les turbines de marque Sable sont garanties pendant une période de 12 mois (12 mois sur les roulements) à compter de la date de l'installation. La garantie couvre la force de prise, l'excentricité du rotor, l'équilibre et la performance des roulements.

Important : Nous sommes en mesure d'offrir cette garantie sur nos roulements partiellement en raison de la nouvelle graisse autoclavable appliquée en usine. Pour assurer la distribution de la graisse dans le roulement autoclavable et pour assurer la durée de vie prolongée ; après l'installation, faire fonctionner la pièce à main à $\frac{1}{2}$ la pression de fonctionnement normale pendant 1 minute, puis à pleine pression pendant 1 minute.

Soins et entretien :

Important : La Turbine ne vient pas stérilisée du fabricant. Il est également recommandé de stériliser la turbine après chaque utilisation. Un emballage d'autoclave ou de stérilisation de la FDA / Santé Canada est recommandé pour préserver l'état stérile.

1. Essuyez les débris sur la surface de la turbine à l'aide d'un chiffon imbibé de désinfectant ou d'éthanol d'une concentration de 60-90 %. (p. ex. isopropyle)
2. Lubrifiez.
3. Temps de cycle minimum = 132 °C pendant 4 minutes. Temps de séchage d'un minimum de 20 minutes

(L'exception à la règle ci-dessus est « toute turbine avec roulements sans lubrifiant ne nécessite aucune lubrification »)

100 Campbell Avenue, Suite #5, Kitchener, Ontario N2H 4X8
Canada Téléphone : 519-579-9323 ou sans frais 1-800-368-8106
www.sableindustriesinc.com